

Title (en)

Apparatus for cleaning spray pistols.

Title (de)

Vorrichtung zum Säubern von Spritzpistolen.

Title (fr)

Dispositif pour le nettoyage des pistolets pulvérisateurs.

Publication

EP 0202692 A2 19861126 (FR)

Application

EP 86200251 A 19860219

Priority

BE 2060625 A 19850222

Abstract (en)

Apparatus for emptying and cleaning sprayguns, in particular paint guns. The device is mainly composed of a closed tank (1), with at least one opening or with a discharge pipe (2), provided in the tank (1) in order to introduce into the tank the nozzle (3) of the spraygun to be emptied and in order to empty the tank, and with a gauging means (5-9) in order to control the level of the liquid injected into the tank (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif pour le vidage et le nettoyage de pistolets pulvérisateurs, principalement des pistolets de peinture. Le dispositif se compose principalement d'un bac fermé (1), d'au moins une ouverture ou d'un tuyau de décharge (2) prévus dans le bac (1) pour introduire dans le bac l'embouchure (3) du pistolet pulvérisateur à vider et pour le vidage du bac, et d'un moyen de jaugeage (5-9) pour contrôler le niveau du liquide injecté dans le bac (1).

IPC 1-7

B05B 15/00

IPC 8 full level

B05B 15/02 (2006.01); **B05B 15/55** (2018.01)

CPC (source: EP)

B05B 15/55 (2018.01)

Cited by

DE4209258A1; US7597767B1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0202692 A2 19861126; EP 0202692 A3 19870114

DOCDB simple family (application)

EP 86200251 A 19860219